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MEDBORGARFÖRSLAG - VID ANLÄGGNING AV GC-VÄGAR, 
GÖRA GÅNGKANT MED MJUKARE MATERIAL, PÅ VAR SIDA 
OM VÄGEN  
 
Kommunstyrelsens beslut 
Avslag på medborgarförslag om breddning av GC-vägar. 
_____ 
 
Sammanfattning av ärendet 
Ihléne Norberg har lämnat in ett medborgarförslag om breddning av GC-
vägar, enligt bilaga. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 15 juni 2020, § 48, att ärendet överlämnas till 
kommunstyrelsen för beredning och beslut senast den 30 november 2020. 
_____ 
 
VD Mattias Broström Älvsbyns Energi AB har yttrande sig i ärendet. 
 
Gång- och cykelnätet i Älvsbyn är viktigt av ett flertal anledningar och ska fylla 
ett antal funktioner för gående, löpare, sparkåkare, cyklister, rullatorer och 
barnvagnar. Utformningen varierar mellan trottoar med kantsten, fristående 
GC med beläggning och fristående GC utan beläggning. En fristående GC 
med beläggning håller ca 2,5 - 3,5 m bredd med stödremsor av grus på ca 25 
cm på kanten och utformningen är styrd av VGU (Vägars och Gators Utform-
ning) 
 
Att ytterligare bredda GC-vägar med ca 80 cm gör att mer mark behöver tas i 
anspråk för byggande, en dyrare anläggningskostnad och ett dyrare underhåll 
då ett mjukare underlag kommer att behöva underhållas i större omfattning än 
en hårdgjord yta. Dessutom stöds inte denna utformning av VGU.  
 
Från Älvsbyns Energi AB anser vi inte att nyttan med bredare GC-vägar går att 
motivera kostnadsmässigt. 
 
Beslutsunderlag 
VGU, kostnader 
 
Förslag till beslut 
Avslag på medborgarförslag om breddning av GC-vägar. 
 



 

 

Kommunstyrelsen 
Rikard Granström (s) yrkar bifall till beredningsförslaget. 
 
Orvo Hannlöv (sd) yrkar bifall till beredningsförslaget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer proposition på beredningsförslaget vilket kommunstyrel-
sen bifaller. 
_____ 
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